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eszközbeszerzési kérelméről  
 Előadó: Dombi Imréné - polgármester 
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Tóth László bizottsági elnök megnyitja az ülést, köszönti az ülésen 
résztvevőket. Megállapítja, hogy a bizottság részéről az ülésen jelen van 3 fő 
bizottsági tag, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Javasolja a meghívóban szereplő napirendek tárgyalását, valamint a 
különfélékben tárgyalni a Napfényes Támogató Szociális Egyesület 
előterjesztését, pályázaton történő részvételről. A bizottság a napirendi 
pontok tárgyalását egyhangúlag elfogadta. 
 
 
 

1.) Tájékoztató a mezőőri szolgálatról „Összesítő a mezőőri szolgálat 
során végzett tevékenységekről 2011-2012.” 

 
Kincses László: A mezőőrök legnagyobb munkáját a zártkertekbe való 
illetéktelenek behatolása elleni védekezés teszi ki, valamint a fakivágások 
megakadályozása. Rendőrségi eljárást kellene kezdeményezni azok ellen, 
akiket tetten értek. Sajnos nincs javaslatom, hogyan lehetne még 
hatékonyabbá tenni ezt a munkát.  
 
Tóth László: Mindenki láthatja, hogy milyen nagyságú körzetek vannak, 
ebből is adódik, hogy fizikailag lehetetlen mindenhol helyt állni. Ettől 
függetlenül több tettenérés történt az illetéktelen behatolók ellen. Azt 
gondolom, hogy szükség van a mezőőrök munkájára, teszik a dolgukat.               
A mezőőröknek vannak közös akcióik a Rendőrséggel. Annyi panaszuk van a 
mezőőröknek, hogy jelezték a Hivatal felé, hogy a motorjaikat fel kellene 
újítani, azt a választ kapták, hogy nincs rá pénz. Felkérem irodavezető urat, 
hogy járjon utána ennek az ügynek és szülessen rá megoldás.  
 
A bizottság 3 igen szavazattal tudomásul vette a tájékoztatót.  
 
46/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a mezőőri szolgálat tevékenységéről készített 
tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
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2.) Előterjesztés a Püspökladányi Holding Vagyonkezelő Kft. 
eszközbeszerzési kérelméről 

 
Kincses László: Azon lepődtem meg, hogy a kötvény terhére lesz biztosítva a 
pénzösszeg. A pénzmaradvány terhére kellene biztosítani kölcsön 
formájában, kamatos kamattal visszafizetve.  
 
Varga Lajos: Az önkormányzat pénzügyi dolga, hogy minek a terhére 
biztosítja az eszközbeszerzéshez szükséges pénzt. Nem plusz költséget 
kérünk, ezt le is dolgozza a Kft. Annyira le vannak amortizálódva a gépeink, 
nem tudunk velük dolgozni. Nagyon fontos a beszerzésük. 
 
Jeney Tibor: Megerősíteni tudom Varga Lajos urat a részéről 
elmondottakban. A kötvény terhére lett megjelölve a pénzösszeg biztosítása, 
a pénzügyi irodával volt egyeztetve. Ezt a kérdést a holnapi Pénzügyi 
Bizottsági ülésen kellene feltenni. 
 
Tóth László: Teljesen leamortizálódott a Kft. gépparkja, szükség van az új 
gépekre. Aggályom van azzal kapcsolatosan, hogy kiknek kell vágni a 
közterületen a füvet. Hathatós intézkedést kellene tenni ez ügyben. 
Támogatom a határozati javaslatot.  
 
Varga Lajos: Tavaly is probléma volt már emiatt. 
 
A bizottság 2 igen és 1 nem szavazattal támogatja a határozati javaslatot.  
 
 
47/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a Püspökladányi Holding Vagyonkezelő Kft. 
eszközbeszerzési kérelmét támogatja.  
 
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 
 
 
 



- 4 - 
 
 
 
 

3.) Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzatának távhő 
ármegállapítással és árváltoztatással kapcsolatos állásfoglalásáról 

 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
 
48/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Önkormányzatának távhő 
ármegállapítással és árváltoztatással kapcsolatos állásfoglalását támogatja. 
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság elnöke 
 
 
 

4.) Előterjesztés a temető rendelet módosításáról 
 
Kincses László: Egyetértek a temető rendelet módosításával. A Kft. 
konkurenciájával kellene hogy foglalkozzunk.  
 
Varga Lajos: A konkurencia rendszeresen próbál a Kft-nek gondot okozni. 
Úgy tudjuk, hogy más városban próbálta feljelenteni a helyi üzemeltetőt, de 
minket nem tudott feljelenteni. Minimális a konkurencia temetkezése, a 
lakosok nálunk veszik igénybe a szolgáltatást. Próbálunk előre lépni a 
temető üzemeltetésben, bevezetni új szolgáltatásokat.  
 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a rendelet módosítást.  
 
49/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a temetőkről és a temetkezési tevékenységekről 
szóló rendelet módosítását támogatja.  
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság 
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5.) Előterjesztés energetikai pályázaton való részvételről 
 
Kincses László: A táblázatban szereplő épületek adataiban 
aránytalanságokat látok. A pályázathoz több mint 150 millió forintos önrész 
szükséges, ez nagy összeg, nem látom mellette a megtakarítás esélyeit. Most 
ez a pályázat a biomassza pályázat helyett van? A napkollektoros felmérés 
nem került az önkormányzatnak pénzbe, a biomassza igen. 
 
Jeney Tibor: A tervező az intézményektől általunk kért adatokból számolta ki 
a teljesítményeket. Lehetnek eltérések, további pontosítást igényelhetnek. 
Ezért a felmérésért az önkormányzatnak nem kellett fizetnie a biomassza 
tanulmánytól eltérően. A két pályázat nem ugyanaz. Megkérdeztem a 
pályázatírót és azt mondta, hogy párhuzamosan mehet a 2 pályázat, bár még 
egyiknek sincs kiírva a pályázati lehetősége.  
 
Kincses László: Súlyos probléma, hogy még egyiknek sincs kiírva a pályázati 
lehetősége. Nem látom a pályázatoknál a megtérülés esélyeit, nagyon nagy 
mértékű az önrész mindkét pályázatnál. 15-30 éves megtérülések vannak, 
különösen most nem aktuálisak, mikor az államosítások vannak. Keresni 
kell a módokat, hogyan lehetne energiát megtakarítani. Újabb információk, 
adatok szükségesek ahhoz, hogy tudjunk dönteni.  
 
Tóth László: A biomassza fűtőmű létrehozásáról kaptunk felvilágosítást.              
A napkollektoros pályázatnál kaphatunk-e bővebb információt? 
 
Jeney Tibor: Beszélek a pályázatíróval, hogy a következő Képviselő-testületi 
ülésre bővebb információval tudjunk szolgálni.  
 
Kardos István: Van egy másik oldala is az energia megtakarításnak. 
Próbálunk-e abba az irányba elindulni, hogyan csökkentsük a 
fogyasztásokat. Ha van lehetőség el kell indulni ezekben a pályázati 
lehetőségekben, de nagyon komoly összegbe kerülnek és a megtérülési idő 
nagyon hosszú. Számomra elég homályosak ezek a pályázati lehetőségek, 
jobban el kellene mélyülni bennük. Télen nincs napsütés, akkor hogyan lesz 
megoldva az energia? 
 
Kiss Zsigmond: Ezeknek a beruházásoknak az Áfa-ja visszaigényelhető? 
 
Jeney Tibor: Igen, visszaigényelhető. A megtermelt áramot eladjuk, később 
visszavásároljuk. 
 
Kincses László: A pályázatíró nem tudna eljönni a Képviselő-testületi ülésre? 
 
Jeney Tibor: Meghívom a Képviselő-testületi ülésre. 
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Tóth László: Javaslom, hogy a következő Képviselő-testületi ülésre hívjuk 
meg a pályázatírót, hogy bővebb információt kapjunk erről a lehetőségről. 
 
A bizottság 2 igen és 1 tartózkodással támogatja a határozati javaslatot.  
 
50/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága Püspökladány Város Önkormányzata 
energetikai pályázaton történő részvételét támogatja. 
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság 
 
 
 

6.) Előterjesztés a Napfényes Támogató Szociális Egyesület TÁMOP-
2.4.5-12/1. kódszámú „Munka és a magánélet összehangolása – 
alternatív gyermekellátási szolgáltatások létrehozásának 
támogatása” című pályázaton történő részvételének 
támogatásáról 

 
Hajdú Lajosné: Köszönöm szépen a lehetőséget. Évek óta dolgozunk a 
városban, a jövőben szeretnénk tovább bővíteni a tevékenységeinket. 
Jelenleg szeretnénk pályázni családi napközi létrehozására, mely pályázat 
100 %-os támogatottságú. A családi napköziben 3 csoportot hoznánk létre, 
összesen 15 fő ellátottal. Ebben a projektben bölcsődés korú gyermekek 
részére biztosítanánk egy alternatív gyermekellátási megoldást, mely a 
hagyományos bölcsődei ellátásnál rugalmasabban működtethető családi 
napközi. A tevékenységet önkormányzati tulajdonú ingatlanban szeretnénk 
végezni, a Rákóczi u. 6. sz. alatti ingatlanon lévő épületben. 50 millió Ft 
összegre lehet pályázni, 20 millió Ft-ra az épület felújításához, kert 
kialakításához, berendezési tárgyak beszerzéséhez. Ellátási szerződést 
szeretnénk kötni az önkormányzattal, hiszen ez az ellátás kötelező feladata 
az önkormányzatnak. A családi napközi létrehozásával munkahelyet is 
teremtünk.  
 
Tóth László: A böcsődével ez a napközi nem lesz konkurencia? 
 
Hajdú Lajosné: Nem lesz konkurencia, hiszen a helyi bölcsődében 24 
férőhely van. A mi napközink rugalmasabb, családcentrikusabb lenne és a 
fogyatékkal élő gyermekek számára is biztosítanánk a lehetőséget.  
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Tóth László: Hány személy fog dolgozni egy csoportban? 
 
Hajdú Lajosné: Egy főállású és egy részmunkaidős dolgozó. 
 
Kincses László: Mi a garancia arra, hogy az 50 millió Ft-ot megnyerik? 
 
Hajdú Lajosné:  Az a cél, hogy megnyerjük ezt az összeget, ha mégsem 
sikerül ilyen mértékben, akkor két csoportot hozunk létre.  
 
Kincses László: Ha 30 millió Ft-ot nyerünk, akkor 12 millió Ft-ból fel tudjuk 
újítani az épületet? 
 
Hajdú Lajosné: Ha azt látjuk, hogy nem tudjuk megoldani, akkor nem 
valósítjuk meg, sem a szakmaiságunk, sem a körülményeink nem 
csorbulhatnak. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal támogatja a határozati javaslatot. 
 
 
51/2012. (VI.20.) sz. Városfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezőgazda-
sági Bizottság határozata 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Városfejlesztési, Környezetvédelmi 
és Mezőgazdasági Bizottsága a Napfényes Támogató Szociális Egyesület 
TÁMOP-2.4.5-12/1. kódszámú „Munka és magánélet összehangolása – 
alternatív gyermekellátási szolgáltatások létrehozásának támogatása” című 
pályázaton történő részvételét támogatja. 
 
Határidő: 2012. június 28. 
 
Felelős: Tóth László – bizottság 
 
 
 

7.) A fürdő fejlesztésével kapcsolatos látványtervek bemutatása 
 
Kincses László képviselő a bizottsági ülésen bemutatta az által készített 
fürdőfejlesztési látványterveket. A bizottság megtekintette és tudomásul vette 
a látványtervek bemutatását.  
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Különfélék: 
 
 
Tóth László: Kérném, hogy Püspökladány közterületén - az egész várost 
figyelembe véve – elhelyezett hulladék, zöldhulladék, illetve ároktakarításból 
kikerült föld kerüljön elszállításra, valamint a megkezdett kátyúzási munkák 
folytatódjanak. 
 
Jeney Tibor: Intézkedni fogok a Városüzemeltető és Vízszolgáltató Kft. felé, 
hogy a munkák elvégzésre kerüljenek. 
 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 

__________________________________    ______________________________ 
     Simainé Lakatos Anikó                                    Tóth László 
       jegyzőkönyvvezető                                     bizottság elnöke 
 
 
 


